

## CHARLEROI-SLAUGHTERHOUSE-BELGIUM

Pictures before ZINGA application in 1987



Free translation of letter dated 21.12.2006  
Société de l'Abattoir de Charleroi  
Charleroi, 21 December 2006

Dear Sirs,

We confirm that in 1987 we applied ZINGA in 2 layers on steel structures at the inside of our slaughter house and also in the cooling chambers.  
As a high humidity degree is available in those areas, the hot dipped galvanised steel was rusting. So we needed to prevent the hot-dipped galvanised steel from further rusting. Only after more than 20 years a little touch-up was required (see pictures). Those pictures show that ZINGA has been very efficient even in aggressive and humid area.  
It is obvious that ZINGA compared to hot-dipping has a better resistance. This is why we do not hesitate to express our satisfaction towards ZINGA.  
We even recommend this Zingatisation system for several other equipment.

Yours faithfully,

Louis P.  
President



TVA : 428.307.458  
RC Charleroi : 148.275  
SGB : 260-0241128-95



**ZINGAMETALL Bvba**

Rozenstraat 4

9810 EKE

Charleroi, le 21 décembre 2006

Messieurs,

Nous vous confirmons qu'en 1987 nous avons appliqué le ZINGA en 2 couches sur des structures métalliques à l'intérieur de l'abattoir ainsi que dans les frigos.

Vu la haute teneur d'humidité dans ces locaux, l'acier galvanisé qui se corrodait devait être protégé contre l'extension de la rouille.

Ce n'est qu'après plus de 20 ans qu'il y a lieu de faire quelques petites retouches (voir photos).

Ces photos démontrent que le ZINGA a été très efficace même en milieu agressif et humide.

Il est clair que le ZINGA, comparé à la galvanisation à chaud, a mieux résisté.

C'est la raison pour laquelle nous n'hésitons pas à exprimer notre satisfaction du ZINGA de même que nous conseillons le système ZINGA pour divers autres équipements.

Veuillez agréer, Messieurs, l'expression de nos sentiments distingués.

Pour l'Abattoir de Charleroi



LOUIS P.  
Directeur